

# Sight For All

## ကလေး အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒ

### အချက်အလက်စာစောင်



ကလေးသူငယ်များတွင် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းတို့မှ အကာအကွယ်ရရန်နှင့်လုံခြုံဘေးကင်းရန် အခွင့်အရေးရှိသည်။ ကလေးသူငယ် များအား အကာအကွယ်ပေးရန်လိုအပ်ချက်မှာ လူထုအသိုက်အဝန်းအားလုံးအတွက် အခရာကျသည်။ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် ကလေးများသည် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းနှင့် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းတို့ကို ခံစားကြရပြီး လိင်ဆိုင်ရာ၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့်စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျူးလွန်မှုတို့ကို ကြုံတွေ့ကြရသည်။ အများအပြားမှာ ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်သည့် အလုပ်၊ စီးပွားဖြစ် လိင်ဆိုင်ရာ ခေါင်းပုံဖြတ်ခြင်းအပါအဝင်တို့တွင် အတင်းအကျပ် လုပ် ခိုင်းစေခြင်းခံရသည်။ ကလေးသူငယ် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းကို မည်သို့မျှ လက်မခံနိုင်ပါဟု Sight For All က ခံယူပါသည်။ ကလေးများတွင် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းမှ အကာအကွယ်ပေးခံရရန်နှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရန် အခွင့်အရေးရှိပြီး Sight For All သည် ကလေး မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းအပေါ် လုံးဝ သည်းမခံပါ။

Sight For All ၏ ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒသည် ကလေးများအပါအဝင် မိမိနှင့်လုပ်ကိုင်သည့်သူများ ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးကို သေချာစေရန်ဖြစ်ပါသည်။

ဤအချက်အလက်စာစောင်တွင် Sight For All ၏ ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒကို ခြုံငုံဖော်ပြထားသော်လည်း ၎င်းသည် မူရင်းမူဝါဒကို အစားထိုးလိုက်သည် မဟုတ်ပါ။

Sight For All အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒသည် အားလုံးသော Sight For All အမှုထမ်းများအပေါ် သက်ဆိုင်သည်။ ပါဝင်သည်မှာ- ဘုတ်အဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ အလုပ်သမားများ၊ ဆေးဘက်စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ (ဗစ်ရှင်းအဖွဲ့) ၊ ဆေးဘက်မဟုတ်သည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၊ မျက်စိကုသရေး ကျေးလက် အရာရှိများ၊ စီမံကိန်း လုပ်ဆောင်သူများ၊ မျက်စိဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ ကန်ထရိုက်လုပ်သူများ၊ Sight For All စီမံကိန်းများတွင် ပါဝင်လုပ်ဆောင်သော ကျေးလက်ရှိ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နှင့် Sight For All နှင့် တရားဝင် စာချုပ်အရ ဆက်ဆံရေးရှိသည့် မိတ်ဖက်သူများတို့ဖြစ်သည်။

#### အဆိုပါ မူဝါဒကို အောက်ပါ အခြေခံစည်းမျဉ်း ငါးခုဖြင့် ကျောထောက်နောက်ခံပြုထားသည်-

- အခြေခံစည်းမျဉ်း ၁- ကလေးသူငယ် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်မှုနှင့် မတော်မတရားပြုမှုအပေါ် လုံးဝ သည်းမခံခြင်း
- အခြေခံစည်းမျဉ်း ၂- ကလေးသူငယ်ကို အကောင်းဆုံး ကောင်းကျိုးပြုခြင်းများ
- အခြေခံစည်းမျဉ်း ၃- အန္တရာယ်များကို သိရှိခြင်းနှင့် စီမံထိန်းချုပ်ခြင်း
- အခြေခံစည်းမျဉ်း ၄- ကလေးသူငယ်ဘေးကင်းလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ တာဝန်များ
- အခြေခံစည်းမျဉ်း ၅- တိုင်တန်းခြင်းနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းဆိုင်ရာ တရားမျှတမှု

**အဓိက အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ**  
ကလေးသူငယ်များ-

ကလေး၏အခွင့်ရေးများနှင့်ပတ်သက်၍ ကုလသမဂ္ဂ စာချုပ်နှင့်အညီ ကလေးသူငယ် ဆိုသည်မှာ ကလေးအပေါ် အာဏာသက်ရောက်သည့် ဥပဒေအရ စောစီးစွာ အရွယ်ရောက်သည်မှလွဲ၍ အသက် ၁၈ နှစ်အောက်အရွယ် လူသားတိုင်းကိုဆိုလိုသည်။

မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်း

**ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မတော်မတရားပြုကျင့်မှု**—ကလေးသူငယ်အား အန္တရာယ်ဖြစ်စေသည့် ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အင်အားသုံးခြင်း။ ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်း အပြုအမူတွင် တွန်းဖယ်ခြင်း၊ ရိုက်ခြင်း၊ ပုတ်ခြင်း၊ ခါယမ်းခြင်း၊ ပစ်ပေါက်ခြင်း၊ ထိုးခြင်း၊ ကန်ခြင်း၊ ကိုက်ခြင်း၊ မီးရှို့ခြင်း၊ လည်ပင်းညှစ်ခြင်းနှင့် အဆိပ်ခတ်ခြင်းတို့ပါဝင်သည်။

**လျစ်လျူရှုခြင်း**—ကလေးသူငယ်တစ်ဦးအား ၎င်း၏ ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် သာယာကောင်းမွန်ရေးအတွက် မရှိမဖြစ်သည့်ကိစ္စအဖြစ် ယဉ်ကျေးမှုအရ လက်ခံထားသည့် အခြေအနေများ (၎င်းတို့ကို လုပ်ကိုင်ပေးနိုင်လျက်) မိဘ သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်သူမှ ပျက်ကွက်မှု

**စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာနှင့်ပတ်သက်သော မတော်မတရားပြုမှု**—ကလေးသူငယ်အပေါ် မိဘ သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်သူ၏ မတော်တလျော် နှုတ်ဖြင့်ဆော်ကားမှု သို့မဟုတ် ကလေးသူငယ်အား လုံလောက်သော ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မဟုတ်သည့် ပျိုးထောင်မှုနှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာအလိုရှိမှု ဆောင်ရွက်ပေးရန် အကြိမ်ကြိမ်ပျက်ကွက်မှုကို ရည်ညွှန်းသည်။ အဆိုပါ လုပ်ရပ်များသည် ကလေးသူငယ်၏ ပင်ကိုယ်အရည်အသွေး သို့မဟုတ် လူမှုရေးဆိုင်ရာနှိုးနှောမှုကို ပျက်စီးစေမည့် ဖြစ်နိုင်ခြေများပါသည်။

**လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ မတော်မတရားပြုကျင့်မှု**—ကလေးသူငယ်တစ်ဦးအား လူကြီးတစ်ဦး သို့မဟုတ် အတော် သိသိသာသာ ကြီးသည့် ကလေးသူငယ်တစ်ဦး သို့မဟုတ် ဆယ်ကျော်သက်ရွယ်တစ်ဦးက လိင်စိတ်နိုးကြွအောင် အသုံးချခြင်း။ လိင်ဆိုင်ရာ မတော်မတရားပြုကျင့်မှု အပြုအမူများတွင် လိင်အင်္ဂါကို ထိကိုင်ခြင်း၊ လက်ဖြင့်ကာမဂုဏ်ခံစားခြင်း၊ ပါးစပ်ဖြင့်ကာမဂုဏ်ခံစားခြင်း သို့မဟုတ် လိင်တံ၊ လက်ချောင်း သို့မဟုတ် အခြား အရာဝတ္ထုဖြင့် စအိုထဲထိုးသွင်းခြင်း၊ ရင်အုံထိကိုင်ခြင်း၊ လိင်ကိစ္စချောင်းမြောင်းကြည့်ခြင်း၊ မဖွယ်မရာလျစ်ပြခြင်း၊ အပြင် ကာမစိတ်အပြာစာအုပ်ရှုပ်ရှင်တို့ကို ကလေးသူငယ်အား ပြသခြင်း သို့မဟုတ် ကလေးသူငယ်အား ပါဝင်လုပ်စေခြင်းတို့ပါဝင်သည်။

ကလေးသူငယ် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းနှင့် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်း—အောက်ပါတို့အနက် တစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပို၍ ဖြစ်သည်—

- ကလေးသူငယ်အပေါ်မတော်မတရားပြုကျင့်မှုတစ်ခု သို့မဟုတ် ပြုကျင့်မှုများ ကျူးလွန်ခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသူတစ်ဦးအား ကျူးလွန်ရန် အတင်းအကျပ်ပြုခြင်း။
- ကလေးသူငယ်ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းဆိုင်ရာ အရာပစ္စည်းကို လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း၊ ထိန်းချုပ်ထားခြင်း၊ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဖြန့်ဝေခြင်း၊ ရယူခြင်း သို့မဟုတ် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်း။
- မြူဆွယ်ခြင်း သို့မဟုတ် အွန်လိုင်း မြူဆွယ်ခြင်း လုပ်ရပ် သို့မဟုတ် လုပ်ရပ်များကို ကျူးလွန်ခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသူတစ်ဦးအား ကျူးလွန်ရန် အတင်းအကျပ်ပြုခြင်း။

ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးခြင်း

မည်သည့်ပုံစံနှင့်မဆိုရှိသည့် အန္တရာယ် ၊ အထူးသဖြင့် ကလေးသူငယ် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းနှင့် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းမှ ပေါ်ပေါက်လာသည့် အန္တရာယ်မှ ကလေးသူငယ်များအား အကာအကွယ်ပေးရန် လုပ်ထားသည့် လုပ်ရပ်တစ်ခု သို့မဟုတ် ဆောင်ရွက်ချက်တစ်ခု။

**မူဝါဒကို အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း**

Sight For All ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒကို အကောင်အထည်ဖော်ရာ၌ အဓိက သတ်မှတ်ချက်များကို အောက်တွင်ဖော်ပြထားသည်။ Sight For All သည် အောက်ပါ လုပ်ကိုင်ပုံများမှတစ်ဆင့် ကလေးသူငယ်များ ဘေးကင်းနေစေရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပါသည်။

**အလုပ်ခန့်ခြင်း လုပ်ကိုင်ပုံများ**

Sight For All သည် လူသစ်စုဆောင်းရာတွင် ဘေးအန္တရာယ် အကင်းဆုံးနှင့် အသင့်တော်ဆုံးလူများကိုထားရန် ရည်မှန်းထားပြီး ကလေးသူငယ်များအတွက် လက်မခံနိုင်သော အန္တရာယ်ရှိမည့် လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးအား တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ သိလျက်ဖြင့် မည်သည့်အခါမျှ ဆက်သွယ်လုပ်ကိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

**သင်တန်းပို့ချပေးခြင်း**

အားလုံးသော Sight For All ဘုတ်အဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ဗစ်ရှင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၊ မျက်စိဆိုင်ရာ ကျေးလက် အရာရှိ၊ အဖွဲ့ဝင်များ၊ စီမံကိန်းတွင် ပါဝင်လုပ်ဆောင်သူများ၊ အရာရှိများနှင့် ကန်ထရိုက်လုပ်သူများသည် ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒနှင့် စိတ်ပိုင်းနှင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရ အားနည်းချက်ရှိသူများဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်ကို မိတ္တူတစ်စောင် လက်ခံရရှိပြီး နားလည်ကြောင်း လက်မှတ်ထိုးရပါသည်။ ကောင်းသော ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ကိုင်ပုံ ဟောပြောပွဲများကို ကျင်းပပေးပြီး ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ပြီးပြည့်စုံသောအခန်းကဏ္ဍပါဝင်ပါသည်။

**မိတ်ဖက်လုပ်ကိုင်သူများ**

Sight For All နှင့်လုပ်ကိုင်သည့် အစိုးရ-မဟုတ်သော မိတ်ဖက်လုပ်ကိုင်သူများသည် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင် ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒများကို ထိန်းသိမ်းထားရန် လိုအပ်ပါသည်။ အစိုးရ မိတ်ဖက်လုပ်ကိုင်သူများနှင့် Sight For All သည် ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး စံနှုန်းများမှာ မိတ်ဖက်သူ သဘောတူစာချုပ်များ၌ ပါဝင်ကြောင်း သေချာစေရန် အတူလုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ ကလေးသူငယ်များမှာ သိသာသော အန္တရာယ်နှင့်ကြုံတွေ့ရမည်ဟု Sight For All ဝန်ထမ်းများက ယုံကြည်စေသည့် လုပ်ရပ်များသည် မိတ်ဖက်သူအဖွဲ့အစည်းနှင့် သဘောတူစာချုပ် အဆုံးသတ်သွားစေပါလိမ့်မည်။

**အန္တရာယ်ကို စီမံထိန်းချုပ်ရေး**

စီမံကိန်း အန္တရာယ် စိစစ်မှုများကို ကနဦးအဆင့်နှင့် လက်ခံသည့်အဆင့်၏ အစိတ်အပိုင်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပြီး စီမံကိန်းကာလ တစ်လျှောက်လုံး ပြန်လည်စိစစ်ပါသည်။ စီမံကိန်း အန္တရာယ် စိစစ်ရေးများသည် ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးမှု အန္တရာယ်များကို စိစစ်ပြီး အန္တရာယ် အလားအလာများကို အနည်းဆုံးဖြစ်စေရန် သို့မဟုတ် ဖယ်ရှားရန် အရေးယူလုပ်ဆောင်ချက်များနှင့် အကြံပြုချက်များ ပါဝင်ပါသည်။ အဖွဲ့အစည်းအဆင့်ရှိ ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးရေး အန္တရာယ်များ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းကို Sight For All ဘုတ်အဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးများက ဆောင်ရွက်ပါသည်။

**ကလေးသူငယ်များအား ဓါတ်ပုံရိုက်ခြင်း**

ဓါတ်ပုံရိုက်သည့်အခါ Sight For All ကိုယ်စားလှယ်များသည် တစ်ဦးချင်း၏ ဂုဏ်သိက္ခာကိုလေးစားမှုရှိခြင်းနှင့် ဓါတ်ပုံရိုက်ခံရသူများ၏ အခွင့်အရေးများ၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့် သာယာကောင်းမွန်ရေးကို သေချာစေခြင်းတို့အား သိကျွမ်းပြီးနားလည်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဓါတ်ပုံများမှာ အကြောင်းအရာနှင့်အဖြစ်မှန်ကို ရိုးသားစွာ ကိုယ်စားပြုဖော်ပြသင့်ပြီး လူပုဂ္ဂိုလ်၊ အကြောင်းအရာ၊ တည်နေရာ သို့မဟုတ် အခြေအနေကို တလွဲမတင်ပြသင့်ပါ။ ရိုက်ယူမည့်

ခါတ်ပုံအားလုံးအတွက် အကြောင်းအရာသိရှိပြီးပေးသည့် သဘောတူညီချက် ဖြစ်ရမည့်အပြင် Sight For All ရုံးချုပ်မှသို့ ထိုသတ်မှတ်ထားသည့် သဘောတူညီချက်ဖြင့် အထောက်အထား တင်ပြရမည်ဖြစ်သည်။

**တိုင်တန်းခြင်း**

ကလေးသူငယ် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းတို့၏ အားလုံးသော စိုးရိမ်မှုများ၊ သံသယဖြစ်မှုများ သို့မဟုတ် စွပ်စွဲချက်များ၊ ဤမူဝါဒ သို့မဟုတ် Sight All For ၏ ကျင့်ဝတ် မူဝါဒ ချိုးဖောက်မှုတို့ကို ချက်ချင်း သတင်းပို့ရမည်။ Sight For All သည် အားလုံးသော တိုင်တန်းချက်များနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို လေးလေးနက်နက် ကိုင်တွယ်ပြီး ချက်ချင်း အရေးယူဆောင်ရွက်ပါသည်။ ကလေးသူငယ် မတော်မတရားပြုကျင့်မှု သို့မဟုတ် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်မှု၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ သို့မဟုတ် စွပ်စွဲချက်များကို စုံစမ်းစစ်ဆေးရာ၌ Sight For All သည် သတင်းလျှို့ဝှက်ထားရှိခြင်းကို သေချာစေမည်ဖြစ်သည့်အပြင် သဘာဝကျသည့် တရားမျှတမှု အခြေခံစည်းမျဉ်းများကို လိုက်နာပါမည်။

မည်သူမဆို စိုးရိမ်မကင်းဖြစ်သည့် သို့မဟုတ် အမှန်တကယ်ဖြစ်သည့် ကလေးသူငယ် မတော်မတရားပြုကျင့်မှု သို့မဟုတ် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်မှုကို တိုင်တန်းနိုင်သည်။

Sight For All ၏ ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေး မူဝါဒ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းနှင့် ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရာ အားနည်းချက်ရှိသူများ ၏ ကျင့်ဝတ်ကို ဖောက်ဖျက်နိုင်သည့် စိုးရိမ်မကင်းသော အပြုအမူ တစ်ရပ်ရပ်ကို တိုင်တန်းသင့်သည်။ ကလေးသူငယ် ကာမဂုဏ်အပြာခါတ်ပုံ ရုပ်ရှင်ကား သို့မဟုတ် ကလေး ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်သည့်အရာပစ္စည်းတို့ကို လက်ဝယ်ထားရှိမှု သို့မဟုတ် ရယူမှု ဆိုင်ရာ တို့၏ သံသယမကင်းမှု သို့မဟုတ် တိုင်တန်းချက်၊ ကလေးသူငယ်များ၏ ကာမဂုဏ်အပြာရုပ်ရှင်ခါတ်ပုံကို မသင့်လျော်စွာ ရိုက်ကူးခြင်းတစ်ခုခု၊ Sight For All လုပ်ဆောင်ချက်များတွင် ပါဝင်ပတ်သက်ခြင်းကြောင့် ကလေးသူငယ်များအပေါ်ဖြစ်လာနိုင်သည့် မည်သည့်အန္တရာယ် သို့မဟုတ် ထိခိုက်နစ်နာမှုမဆိုကိုလည်း တိုင်တန်းရမည်ဖြစ်သည်။ တိုင်တန်းခြင်းများကို ၂၄ နာရီအတွင်း ပြုလုပ်ရန် ဖြစ်သည်။

**အကယ်၍ ကျွန်ုပ် မြင်တွေ့ခဲ့သည်မှာ ကလေးသူငယ် မတော်မတရားပြုကျင့်မှုနှင့် ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်မှုဖြစ်သည်ကို ကျွန်ုပ် မသေချာလျှင် ဘာလုပ်ရမည်နည်း။**

ကလေးသူငယ်ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းနှင့် မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းမြောက်သော အရာများ သို့မဟုတ် မူဝါဒအား မလိုက်နာခြင်းမြောက်သည့် အရာများနှင့်ပတ်သက်သည့် လျှို့ဝှက်အကြံပြုချက်နှင့် နောက်ထပ်အချက်အလက်များအတွက် ကလေးသူငယ်အကာအကွယ်ပေးရေး အခရာကျသည့်ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် Sight For All စီမံချက်အရာရှိကို ဆက်သွယ်ပါ။

**တိုင်တန်းချက်ကို ကျွန်ုပ် မည်သို့ပြုလုပ်ရမည်နည်း။**

တိုင်တန်းချက်ကို <https://sightforall.org/complaints/> တွင် တိုင် ပြုလုပ်နိုင်သည် သို့မဟုတ် အောက်ဖော်ပြပါ Sight For All ကိုယ်စားလှယ်များအနက် တစ်ဦးကို ဆက်သွယ်ခြင်းအားဖြင့် တိုင်တန်းနိုင်သည်။

- Sight For All အမှုဆောင် အရာရှိ - [jhatswell@sightforall.org](mailto:jhatswell@sightforall.org)
- မွန်ဂိုးလီးယား/သီရိလင်္ကာ/မြန်မာ စီမံချက်အရာရှိ - [myanmarcountryofficer@sightforall.org](mailto:myanmarcountryofficer@sightforall.org)
- ကမ္ဘောဒီးယား စီမံချက်အရာရှိ - [cambodiacountryofficer@sightforall.org](mailto:cambodiacountryofficer@sightforall.org)
- သီရိလင်္ကာ စီမံချက်အရာရှိ - [srilankacountryofficer@sightforall.org](mailto:srilankacountryofficer@sightforall.org)